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Protokół nr XXIV/2021 z XXIV sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 26 stycznia 2021 r. o godz. 18.30 

i została przeprowadzona w trybie zdalnym  
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na monitorze) i stwierdził kworum (obecnych 14 radnych, 
nieobecna radna E. Barucka - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta oraz pracownicy UM, 
obsługa prawna i kierownicy jednostek organizacyjnych miasta.  
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że porządek obrad został ogłoszony i przekazany 
radnym, jest też wyświetlony na ekranie. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z pracy w roku 2020.  
VII. Sprawozdania z prac w roku 2020 radnych delegowanych przez Radę Miasta do 

reprezentowania miasta w organach powiatowych.   
VIII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok; 
2. przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna na 

2021 rok; 
3. przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady Miasta Podkowa Leśna na 

2021 rok; 
4. przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Podkowa Leśna na 2021 

rok; 
5. przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi 

Prokuratora Prokuratury Okręgowej w Warszawie na uchwałę Nr 141/XVII/2020 Rady 
Miasta Podkowa Leśna z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Podkowa Leśna; 

6. ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz form i specjalności kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznawane w 2021 r. w placówkach oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Podkowa Leśna. 

IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych. 
X. Sprawy różne.  
XI. Wolne wnioski. 
XII. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt protokołu został przesłany radnym drogą 
elektroniczną. Radni nie zgłosili uwag ani przed sesją, ani na sesji (poprawiono jedną literówkę). 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXIII/2020 z XXIII sesji RM w dniu 17 grudnia 2020 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXIII sesją RM w 
dniu 17 grudnia 2020 r. a XXIV sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 
z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że: 

- w związku z sytuacją spowodowaną koronawirusem prowadzone są jedynie formalne działania RM 
(obieg dokumentów), a spotkania są prowadzone w formie zdalnej, 

- wpłynęły pozytywne opinie RIO nt. możliwości sfinansowania planowanego deficytu określonego w 
uchwale budżetowej na 2021 rok i ws. opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta, 

- RIO unieważniła trzy uchwały RM: 

• ws. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia 
ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub 
innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Miasta 
Podkowa Leśna (Nr 182/XXII/2020 z 26 listopada 2020 r.), 

• ws. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
Miasta Podkowa Leśna oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej (Nr 183/XXII/2020 z 26 listopada 2020 r.), 

• ws. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (192/XXIII/2020  
z 17 grudnia 2020 r.), 

- rozstrzygnięcia opublikowane są w BIP Miasta, 

- Starosta Powiatu Grodziskiego udzielił odpowiedzi na uchwałę intencyjną RM Nr 145/XVII/2020 z  
28 maja 2020 r. ws. zwiększenia bezpieczeństwa pieszych na ul. Jana Pawła II i ul. Brwinowskiej w 
Podkowie Leśnej, 

- wpłynęły kolejne petycje dot. szczepień przeciwko koronawirusowi (zostały przekazane do KSWiP),  

- skarga Prokuratora Prokuratury Okręgowej w Warszawie do WSA na uchwałę Nr 141/XVII/2020 z 
dnia 28 maja 2020 r. ws. przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 
Podkowa Leśna będzie przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, 

- zapytanie radnej D. Smolny przekazane zostało Burmistrzowi i jest opublikowane w BIP Miasta. 

 
VI. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z pracy w roku 2020 
 
Przewodniczący Komisji skrótowo przedstawili sprawozdania z prac KR, KSWiP, KGiR i KSS w roku 
2020. Pełne wersje sprawozdań stanowią załączniki Nr 3, 4, 5 i 6 do protokołu z sesji i są 
opublikowane w BIPie. 
Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował Przewodniczącym Komisji, że w tym trudnym okresie 
spowodowanym koronawirusem, nie zawiesili działań Komisji i przestrzegali terminów.   
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VII. Sprawozdania z prac w roku 2020 radnych delegowanych przez Radę Miasta do 
reprezentowania miasta w organach powiatowych 

 
Radna A. Olejniczak-Siara przedstawiła sprawozdanie z pracy w Radzie Społecznej działającej przy 
Szpitalu Zachodnim w Grodzisku Mazowieckim (załącznik Nr 7 do protokołu z sesji), a radna  
A. Rotfeld-Paczkowska sprawozdanie z pracy w Radzie Muzeum działającej przy Muzeum im. A. i J. 
Iwaszkiewiczów w Stawisku (całe sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu z sesji). 
 
VIII. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa 
Leśna na 2021 rok 
 

Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił projekt planu pracy KR. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 203/XXIV/2021. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok 

 
Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska przedstawiła projekt planu pracy KSWiP. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 204/XXIV/2021. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady 
Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok 

 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przedstawiła projekt planu pracy KGiR. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 205/XXIV/2021. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 
Podkowa Leśna na 2021 rok 

 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przedstawiła projekt planu pracy KSS. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 206/XXIV/2021. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
w Warszawie skargi Prokuratora Prokuratury Okręgowej w Warszawie na uchwałę  
Nr 141/XVII/2020 Rady Miasta Podkowa Leśna z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie rekomendacji KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 
przez Komisję (5 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący). 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 207/XXIV/2021. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz form  
i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2021 r. w 
placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie rekomendacji KGiR i KSS. 
Przewodniczące KGiR i KSS przekazały, że obie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie: 
- KGiR jednogłośnie 6 głosów za, 
- KSS 5 głosów za i 1 wstrzymujący.  
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Pytań nie zgłoszono.  
 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Edyta Barucka 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 208/XXIV/2021. 
 
IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że wpłynęło zapytanie radnej D. Smolny dot. 
odśnieżania ulic i chodników. Zapytanie o podobnej treści przesłała także mieszkanka - zostało ono 
przekazane Burmistrzowi z prośbą o odpowiedź. Przewodniczy dodał, że uważa, że kierowcy wydają 
się być faworyzowani względem pieszych (ulice są odśnieżane i posypywane, a chodniki nie). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że w związku z ostatnimi prawie bezśnieżnymi zimami Miasto 
zrezygnowało z zawierania umowy na kosztowne zimowe utrzymanie dróg na cały sezon. Podpisano 
umowę na interwencyjne odśnieżanie ulic prowadzone na drogach utwardzonych zgodnie ze stałym 
harmonogramem i standardami odśnieżania dróg gminnych (piasek - nie sól). Na obecne problemy z 
bieżącym odśnieżaniem wpływ ma także absencja pracowników gospodarczych UM. Na odbiór całej 
sytuacji wpływa ponadto fakt, że w związku ze zmianami klimatycznymi powoli odzwyczajamy się od 
śniegu i jego uciążliwości.  
Radna D. Smolny dziękując za udzielenie odpowiedzi poprosiła, aby zadbać szczególnie o 
bezpieczeństwo użytkowników dróg w newralgicznych punktach miasta (np. wjazd na stację WKD 
Podkowa Leśna Zachodnia – należy dopilnować, aby dało się podjeżdżać na oblodzone wzniesienie). 
Radna zapytała także, ile do tej pory wydano na odśnieżanie. W budżecie zaplanowane jest 300 tys. 
zł - pytanie czy jest to na cały rok 2021, czy na sezon 2020/2021. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że ta kwota jest przeznaczona na utrzymanie czystości na drogach przez 
cały rok - nie tylko na odśnieżanie. Obiecał sprawdzić, ile wydano już na posypywanie ulic w tym roku. 
Dodał także, że pracownicy gospodarczy wcześniej (chwilowo są braki kadrowe) reagowali i dbali o 
przejezdność na wzniesieniach WKD Podkowa Wschodnia i Zachodnia – to rzeczywiście trudne 
punkty. 
Radny P. Dziekański zwrócił uwagę, że obowiązkiem właścicieli nieruchomości jest sprzątanie - w tym 
odśnieżanie - chodników przylegających do ich nieruchomości, ale niewielu mieszkańców się z tego 
obowiązku wywiązuje. Należy wywierać nacisk na właścicieli działek w tym względzie. Burmistrz 
zgodził się z radnym.  
Przewodniczący RM zwrócił uwagę, że niestety jest dostrzegalna pewna nierówność w traktowaniu 
mieszkańców Podkowy - są pewne obszary miasta (np. ul Sienkiewicza), gdzie służby miejskie 
wykonują część prac za mieszkańców (np. grabienie i wywożenie liści), a są tereny, gdzie spada to na 
barki samych mieszkańców. 
  
X. Sprawy różne 
 
Radny W. Żółtowski wrócił podanej przez Burmistrza informacji nt. zmniejszenia o 400 tys. zł kwoty, 
która miała być przekazana przez Skarb Państwa do ubiegłorocznego budżetu miasta (udział Miasta 
w podatku dochodowym wypracowanym przez mieszkańców). Zapytał, czy to skutek nowych 
wskaźników/obostrzeń i czy środki te zostaną miastu zwrócone w roku bieżącym. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że do budżetu miasta każdego roku wraca około 39% wpływów 
z rozliczeń PIT (w 12 ratach). Na podstawie prowizorium budżetowego przekazywanego przez 
Ministerstwo Finansów środki te ujmowane są w projekcie budżetu miasta. W ubiegłym roku nie 
dotarła rata za grudzień. Środki wpłynęły dopiero w styczniu br., ale to kwota o ponad 400 tys. zł 
mniejsza w stosunku do zobowiązania Skarbu Państwa wobec budżetu miasta. Burmistrz uważa, że 
jest to niejako kredyt udzielony państwu i ma nadzieję, że środki te zostaną miastu zwrócone. 
Podkowa natomiast Janosikowe musiała zapłacić w terminie w całości (1 mln 400 tys. zł). 
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Radny S. Lasota negatywnie odniósł się do odpowiedzi Starosty Powiatu Grodziskiego na uchwałę 
intencyjną RM Nr 145/XVII/2020 z 28 maja 2020 r. ws. zwiększenia bezpieczeństwa pieszych na ul. 
Jana Pawła II i ul. Brwinowskiej (pismo Starosty stanowi załącznik Nr 9 do protokołu z sesji). 
Stwierdził, że pismo nie napawa optymizmem. Radny dostrzega wolę Starosty, aby ciąg tych dwóch 
ulic był strumieniem ruchu tranzytowego dla całej rozbudowującej się okolicy. Radny dostrzega tu 
konflikt interesów gminy i Starostwa. Należy poszukać innego połączenia tranzytowego, np. dookoła 
Podkowy Leśnej. 
Burmistrz Miasta stwierdził, że jest szansa na rozwiązanie problemu. Po ostatniej sesji Rady Powiatu 
otrzymał informacje, że władze powiatu mają zamiar rozmawiać z władzami gminy o przekazaniu na 
rzecz miasta ciągu ulic Jana Pawła II i Brwinowskiej. Jeśli decyzja taka zostania podjęta z upływem 
marca br., to ulica przeszłaby na stan miasta od stycznia 2023 r. Należy jednak zastanowić się nad 
tym, jaka miałaby to być forma przejęcia – zmiana kategorii drogi na ulicę gminną (100% kosztów 
utrzymania ponosi wtedy gmina), czy przejęcie w administrację (mniejsze koszty dla gminy, ale nie ma 
wtedy pełnej możliwości kształtowania geometrii drogi). Burmistrz przekaże radnym dane dot. kosztów 
utrzymania tych ulic ponoszonych przez powiat. 
Radnego S. Lasotę ucieszyła ta informacja. Stwierdził, że rysuje to szanse dla miasta, aby nareszcie 
gospodarować własną przestrzenią i organizować ruch na własnym terenie po swojemu.  
 O godz. 19.50 obrady RM opuścił radny W. Żółtowski (obecnych 13 radnych). 
Radna M. Łaskarzewska zaproponowała, że gdyby gmina przejęła te ulice na własność, to na 
wysokości pomiędzy szkołą a ul. Słowiczą można byłoby zmienić charakter drogi na tym odcinku np. 
na plac miejski. Radna poinformowała także, że otrzymała list z Partii Zielonych Grodzisk Maz. 
informujący, że są stroną w postępowaniu z Zarządem WKD odnośnie aranżacji zieleni wzdłuż torów 
po wykonaniu wycinki drzew. Będą oni także wspierać działania zakazujące randapowania wzdłuż 
torów. Radna natomiast chciałby dowiedzieć się, jaka jest ilość wycinki w Podkowie Leśnej wzdłuż 
torów. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że w Podkowie kwestia dotyczy około 13 drzew i 6 zespołów krzaków. 
Będzie to zrekompensowane obowiązkiem dokonania nowych nasadzeń na terenie miasta (Park 
Miejski i Park Przyjaźni Polsko-Węgierskiej) w stosunku 2:1. 
 

Radna A. Rotfeld-Paczkowska przekazała prośbę mieszkańców o zwiększenie bezpieczeństwa w 
przejściu pod torami WKD pomiędzy ul. Słowiczą a Parkiem (np. pogłębienie przejścia lub przyklejenie 
taśm na stropie, aby nikt nie zahaczył głową). 
Burmistrz Miasta podkreślił, że formalnie tego przejścia nie ma.  
 

Radna M. Janus zapytała, czy Burmistrz posiada aktualne informacje, w jakim terminie rozpocznie się 
remont stacji WKD (przesunięcie peronów). Chodzi o bezpieczeństwo pieszych i zmotoryzowanych.  
Burmistrz Miasta odpowiedział, że podobno całość inwestycji ma się zakończyć w roku 2023. Jest to 
związane z budową drugiego toru. Przebudowywany ma być także przejazd na WKD Podkowa Leśna 
Zachodnia. WKD ma przekazać gminom harmonogram po ustaleniu terminów postępowań. 

Radny S. Lasota powiedział, że marzy, aby ścieżka rowerowa przebiegała w kilku miejscach w 
Podkowie pod torami WKD. 
 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poprosiła członków Komisji, aby zgłaszali wcześniej, jeśli planują 
nieobecność na danym posiedzeniu komisji. Pomoże to w planowaniu kworum i sprawnym 
prowadzeniu posiedzeń.  
 
XI.  Wolne wnioski 
 
Do udziału w sesji nie zgłosił się żaden mieszkaniec. Także na adres e-mail 
sesja.wolnewnioski@podkowalesna.pl nie wpłynęły maile z wnioskami. 
 
XII.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 20.02 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim 
za udział w obradach i zamknął XXIV sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
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Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są w serwisie YouTube na kanale 
„Miasto Podkowa Leśna” pod adresem:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie podkowalesna.esesja.pl i w BIP miasta  
bip.podkowalesna.pl oraz (poprzez odnośnik) na stronie internetowej miasta. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w Urzędzie Miasta (biuro Rady Miasta).  
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Przed transmisją wyświetlono informację o ochronie i przetwarzaniu danych osobowych.  
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
WKD – Warszawska Kolej Dojazdowa Sp. z o.o. 
WKZ - Wojewódzki Konserwator Zabytków 

 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w 2020 r. 
4. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2020 r. 
5. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju w 2020 r. 
6. Sprawozdanie z pracy Komisji Spraw Społecznych w 2020 r. 
7. Sprawozdanie radnej Anny Olejniczak-Siary z pracy w Radzie Społecznej działającej przy 

Szpitalu Zachodnim w Grodzisku Mazowieckim w 2020 r. 
8. Sprawozdanie radnej Alicji Rotfeld-Paczkowskiej z pracy w Radzie Muzeum działającej przy 

Muzeum im. A. i J. Iwaszkiewiczów w Stawisku w 2020 r. 
9. Pismo Starosty Powiatu Grodziskiego z dnia 10 grudnia 2020 r. 

 
 

 
 


